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Klubovima HTS-a 

PREDMET: Zapisnik  redovne sjednice Skupštine Hrvatskog triatlon saveza 

 

ZAPISNIK 

Redovne sjednice Skupštine Hrvatskog triatlon saveza održane u petak 25.5.2018. godine u 

Zagrebu u Domu sportova, u dvorani 48 (Trg Krešimira Ćosića 11, II. kat) s početkom u 17:00 sati. 

Prisutni skupštinari:  

Vladimir Žic (TK Swibir, 20 glasova), Mario Kasović (TK Maksimir, 20 glasova), Goran Peić-

Gavran (TK Petar Zrinski, 18 glasova), Monika Faustini (TK Matulji, 8 glasova, konferencijski poziv), 

Dorijan Pavliša (TK Zagreb, 6 glasova), Aleksandar Tompa (TK Tri-Tim, 5 glasova), Zlatko Tomšić (TK 

Jarun, 3 glasa), Gojko Baković (ZTS, 1 glas), 

Ostali prisutni: 

Franko Faustini (član Nadzornog odbora, konferencijski poziv), Nataša Preis-Bedenik (glavna 

tajnica HTS-a), Goran Đurić 

Za sjednicu predloženo:  

A) Izbor radnih tijela:  

a) Radno predsjedništvo: Dorijan Pavliša, Mario Kasović i Zlatko Tomšić 

b) Verfikacijska komisija: Aleksandar Tompa i Vladimir Žic 

c) Zapisničar i ovjerovitelj zapisnika: Nataša Preis-Bedenik, ovjerovitelji zapisnika: 

Gojko Baković i Goran Peić-Gavran 

Skupštinari su sa 81 glasom za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o prihvaćanju 

predloženih kandidata za radna tijela Skupštine HTS-a. 
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B) Izvješće verifikacijske komisije 

U 17:00 sati u dvorani HOO-a nije bio prisutan dovoljan broj predstavnika kolubova 

koji bi sačinjavo kvorum te sa s početkom sjednice pričekao dodatnih 15 min za vrijeme kojih 

su kontaktirani klubovi koji su najavili svoj dolazak.   Sukladno članku 31. Poslovnika o radu 

skupštine u kojem stoji da „U Izvanrednim okolnostima i hitnim slučajevima kada rješavanje 

određenog tipa ne trpi odlaganje, Skupština može odlučivati izjašnjavanjem predstavnika 

putem telefona, e-pošte, brzojavom ili pisnom u roku od 8 radnih dana od slanja poziva za 

izglasavanje pojedinog dokumenta ili odluke.“ i na prijedlog Predsjednika Dorijana Pavliše, 

kontaktiran je član NO-a i predsjednik TK Matulji Franko Faustini. On je usmenim putem 

ovlastio Moniku Faustini kao predstavnicu TK Matulji koja je na sjednici sudjelovala putem 

konferecijskog poziva, s čime su se  prisutni predstavnici klubova su se složili, a GT  napravila 

službenu zabilješku na popisu prisutnih članova Skupštine. Nakon pregleda verifikacijskih 

listića i provjere liste prisutnih, predsjednik verifikacijske komijsije Aleksandar Tompa 

konstatirao je da su od 160 moguća glasa na sjednici prisutni predstavnici klubova s ukupno 

81 glasom, od kojih je TK Matulji prisutan preko konferecisjkog poziva te da sjednica ima 

kvorum. Potrebna nadpolovična većina za donošenje odluka iznosi 42 glasa. 

Skupštinari su sa 81 glasom za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o prihvaćanju 

izvješća Verifikacijske komisije. 

C) Verifikacija zapisnika sa zadnje održane redovne sjednice Skupštine HTS-a. 

Skupštinari su sa 81 glasom za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju 

zapisnika sa posljednje održane sjednice Skupštine 18.11.2017. 

D) Usvajanje Dnevnog reda Skupštine: 

Predsjednik Dorijan Pavliša predložio je izmjenu redoslijeda točaka Dnevnog reda na 

način da u pozivu navedena prva točka Izvješće o radu HTS-a bude premještena na posljednje 

mjesto dnevnog reda, s čime su se si skupštinari složili.  

Skupštinari su sa 81 glasom za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju 

dnevnog reda.  
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Rasprava po točkama dnevnog reda: 

Predsjednik Dorijan Pavliša pozdravio je prisutne i zahvalio im se na dolasku, izražavajući žaljenje 

što broj klubova prisutnih na Skupštini nije veći. Prva je to sjednica Skupštine na kojoj se primjenjuje 

načelo glasovanja sukladno Pravilniku o vrednovanju klubova, i to dvije godine od njegova 

donošenja.    

1. Izvješća o radu za 2017. godinu 

1.1. Izvješće o radu stručnih komisija:  

1.1.1. Stručna komisija - podkomisija za reprezentaciju/natjecanja (koordinator Mario 

Kasović) 

Mario Kasović usmenim je putem izvjestio Skupštinare o načinu rada, sjednicama SK i 

izmjenama koje su se događale tijekom godine. Stručna komisija u 2017. održala je ukupno 7 

sastanaka. SK je nakon inicijalnih sastanaka razdvojena na Podkomsiju za razvoj i Podkomisiju 

za reprezentaciju. SPK za reprezentaciju u sastavu Kasović, Ivezić i Žic je međusobno  

komunicirali telefonski i redovito sve rujna kada je V. Žic predao svoju stavku na mjesto člana 

komisije. Budući da su ključne odluke koje se tiču stručnog rada već bile donešene, Mario 

Kasović i Ivan Ivezić ostali su članovi SPK za reprezentaciju sve do odabira Ivana Ivezića za 

izbornika reprezentacije, čime je on preuzeo vodeću ulogu u poslovima koje je SK – 

podkomisija za reprezentaciju do tad obavljala.  

Početkom 2018. SK je transformirana odnosno izmijenjen je model funkcioniranja: Ivan 

Ivezić u potpunosti je zadužen za triatlonsku reprezentaciju odnosno olimpijske discipline, 

Mario Kasović je izbornik Multisport reprezentacije i brine o neolimpijskom programu. S 

obzirom da je cilj da se znanje prenosi i da se uvodi mlađe trenere u sport, M. Kasović je 

predložio Vinka Vrepca kao trenera koji bi u budućnosti preuzeo razvojni dio multisportskih 

disciplina kojima je svrha podupirati daljnji razvoj triatlona, ali ne uzimati primat pred 

triatlosnkim segmentom sporta.   

D. Pavliša otvorio je raspravu te dao izvješća na glasanje. Skupštinari se Skupštinari su sa 

81 glasom za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju izvješća SK  - Podkomisije za 

reprezentaciju.  
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1.1.2. Stručna komisija - podkomisija za razvoj (koordinator Željko Bijuk) 

Budući da Željko Bijuk kao koordinator nije podnio pismeno izvješće o radu, a nije prisustvuje 

Skupštini, Mario Kasović je kao koordinator stručnog rada izvjestio prisutne Skupštinare da se od 

preustroja SK na dva dijela nije održao niti jedan sastanak Podkomisje za razvoj. Budući da izvješće 

nije podneseno, skupštinari su konstatirali je da se o izvješću Stručne komisije - podkomisije za razvoj 

ne može glasati.  

1.1.3. Izvješće o radu  Sudačko-tehničke komisije (predsjednik Zlatko Parać) 

Budući da Zlatko Parać nije prisustvovao sjednici, GT Nataša Preis-Bedenik pročitala je izvješće 

o radu  Sudačko-tehničke komisije koje je pismenim putem poslao Zlatko Parać.  

Prije izjašnjavanja o izvješću, prisutni Skupštinari iznjeli su prigovore vezane uz organizaciju 

natjecanja. Opaske Skupštinara odnosile su se na: netočno izmjerene distance na natjecanja 

odnosno razlike u odnosu na propisane, nedovoljan broj sudaca s obzirom na tip i rang utrke; 

nepodijeljene medalje i pehari na DP u Petrčanima, izmjene satnice na licu mjesta u Španskom 

(2017.) i td.  

Praktičan prijedlog izmjena vezanih uz natjecanja općenito je dijeljenje licenci bi trebalo 

pomaknuti na 31.1. tekuće godine, ako je moguće, te da se standardizira način prijave na natjecanja 

jer to klubovima oduzima puno posla. Sve bi bilo jednostavnije da je mjerna služba jedna: rezultati bi 

tako bili na jednom mjestu, odmah objavljeni, a rezultati bi se mogli odmah ažurirati u kupu. To se 

može riješiti i jednom kvalitetnom bazom koja bi objedinjavala i rezultate kupa, a o kojoj se 

razgovara već nekoliko godina, ali zahtjeva od klubova da u godišnjem planu predvide izdatke za 

takvu bazu, a onda mogu uzimati mjernu službu koju žele. Klubovi-organizatori su dužni sa mjernim 

službama dogovoriti format koji je isti kao i onaj ITU-a, uz dodatak nekih specifičnih elemenata i što 

je jasno propisano.  U praksi se pokazalo da niti jedna služba ne radi takve rezultate jer to s njima 

nije iskomunicirano, a velika većina organizatora ne dostavllja rezultate u formatu kakvom treba. GT,  

da bi riješila taj problem, trenutno prikuplja rezultate od mjernih službu u excelu.  
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Što se tiče kalendara, prijelodlog je da se centralna sezona ostane posvećen triatlonu, a da se 

travanj, svibanj, listopad i studeni fokusiraju na multisport. Prijedlog je Ureda da HTS-a da se prvo 

propišu datumi odnosno kojih datuma se mogu održavati najbitnija natjecanje u nekoliko disciplina i 

da se to zna najranije moguće i da su usklađeni s europskim kalendarom. Pavliša je napomenuo da je 

UO u listopadu donio odluku da se imenuje povjerenik natjecanja, a čovjek sljedeća 3 mjeseca nije 

odradio zadatke, a to je bilo u planu, no još je veći problem bio da tu unformaciju UO nije imao od 

STK. Svo potrošeno vrijeme dovelo je do kašnjenja kalendara i svih ostalih posljedica. Ono što je 

pozitivno je da prošla godina njie bila dobro odrađena, a ove se već krenulo ranije u procedure.  

Skupštinari su sa 75 glasova za, 6 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o neprihvaćanju Izvješća o 

radu STK koje je poslano. Predsjednik Pavliša je zatražio Predsjednika STK da dopuni izvješće s 

detaljnom analizom natjecateljske sezone.  

1.2. Izvješće o radu  Stegovnog suda (predsjednik Teodor Pichler):  

Budući da predsjednik Stegovnog suda T. Pichler nije predao ozvješće o radu, GT je informirala 

Skupštinare o glavnim točkama rada: Stegovni sud je u 2017. godini donio 4 odluke, argumentirali su 

odluke prema tada važećim mjerama i uputama sadržanima u Statutu, odluke su provedene. Tijekom 

2017. godine usvojen je novi, detaljniji pravilnik. Dva od tri člana Stegovnog suda dali su ostavke (T. 

Pichler, Marcel Zelenika), čime je Stegovni sud kao tijelo nefunkcionalan do odabira novih članova 

Stegovnog suda.  

Skupštinari su konstatirali da izvješća nema te da nemaju o čemu glasati.  

 

1.3. Izvješće o radu Izbornika reprezentacije (Vladimir Žic, do datuma ostavke 11.9.2017.): 

 Vladimir Žic nije predao izvješće u pismenom obliku te se usmeno očitovao o negativnim 

stranama svoga rada. Smatra da je tijekom 2017. onemogućen rad stučnim osobama od strane UO. 

Većina odluka se prvenstveno odnosi na dokumente i određeno znanje; glavni problem je bio UO koji 

je dodatno mijenjao odluke Izbornika i stručne komisije, a pristup prijavi natjecatelja u ITUje u 2017. 

imao i član UO-a koji je mijenjao prijave. Smatra da odluke stručnog tijela mogu biti ocjenjivane i 

procjenjivane na kraju godine, a ne tijekom godine i to je ono što je po Vladimiru Žicu loše. Što se 
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tiče opreme, izbornik je konstatirao da su dresovi HTS-a jako loši, a financiranje odlaska na 

natjecanje jako manjkavo, budući da treneri dugo čekaju isplate stručnog rada i na neki način 

kreditiraju Savez. Predložio je da se juniorima omogući da na natjecanjima državnog prvenstva 

osvajaju novčane nagrade te da se preslika jedan veliki sustav te da se državnim prvacima daju 

„nacionalni komplet“ – nagradu koja bi svakako sadržavala nacionalni dres za pobjednika. Bitno je da 

izbornik ima uvid u financijsko stanje budžeta odnosno da ima kompletan pregled nad programom 

priprema i natjecanja. Svoju je ostavku podnio iz razloga što se UO miješao u odluke Stručne komisije 

i smatra da je to jedna od velikih boljki rada u prošloj godini. Konkretno, odlučeno je da Luka Paliska 

ne treba ići na SP jer neće tamo postići rezultat, a UO je naknadno izmijenio tu odluku, što, bez 

obzira na sve, nije prihvatljivo.  

Pavliša je podsjetio skupštinare da je krajem godine predložen i izabran novi Izbornik Ivezić, s 

njim je HTS potpisao ugovor o radu, a uz skrb o postojećim seniorima dobio je otvorene ruke za svoje 

odluke i zadaću da ustroji mladu juniorsku reprezentaciju s ciljem ulaska u razvojne programe. 

Također, Ivanu su date otvorene ruke da složi stručni stožer u koji je odabrao Žica i Tompu i data mu 

je mogućnost da se fokusira isključivo na triatlonske discipline, dok je multisport ostavljen drugom 

izborniku.  

Skupštinari su sa 81 glasa za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju izvješća o radu 

Izbornika reprezentacije. 

 

1.4. Izvješće o radu Voditelja paratriatlon reprezentacije (Hrvoje Vlahović) 

Skupštinari su primili na znanje Izvješće o radu paratriatlon reprezentacije. Dorijan Pavliša uputio 

je čestitku Hrvoju Vlahoviću i njegovom stručnom timu te sportašima koji us tijekom 2017., 

sudjelovali u natjecanjima, ostvarivali odlične rezultate i tako pokrenuli paratriatlon u Hrvatskoj na 

kvalitetan i stručan način.   
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1.5. Izvješće o financijskoj realizaciji sredstava za 2017. godinu (Nataša Preis-Bedenik): 

GT osvrnula se na ranije dostavljeno pisano izvješće koje je stavljeno na raspravu. Financijski 

realizacija je osjetljiva tema u funkcioniranju jednog sustava i Pavliša smatra da je u budućnosti 

potrebno uvesti parcijalna izvješća prema Izborniku koji planira natjecanja. Također, kako je 

napomenula GT, cjelokupni iznos za pripreme i natjecanja može se podijeliti po korsinicima te da ga 

oni raspoređuju unutar određenih parametara.   

Skupštinari su sa 81 glasa za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju financijskog 

izvješća glavne tajnice za 2017. godinu.  

1.6. Nadzornog odbora (predsjednik Alen Paliska) 

Budući da predsjenik Nadzornog odbora Alen Palsika nije prisutan, GT je pročitala njegovo 

izvješće u kojem nemaju primjedbi na rad tijela, redovno izvještavanje, uvid u dokumentaciju i 

financijsko izvješće. Predsjednik Pavliša se zahvalio na izvješću i radu tijekom godine kada su UO i 

Ured tražili smjernice za rad.  

2. Izvješće o financijskoj realizaciji sredstava za 2016. godinu 

U veljači 2017. godine izvješće o financijskoj realizaciji sredstava za 2016. godinu je poslano na 

usvajanje zajedno s ostaim materijalima za izvještajnu skupštinu u Rijeci. Na toj Skupštini nije bilo 

kvoruma, te je isto izvješće poslano i na Skupštinu krajem 18.11.2017. na kojoj su predstavnici odlučil 

da će se o financjskom izvještaju za 2016. očitovati na izvještajnoj Skupštini u  2018. za 2017. U dvije 

i pol godine nije pristiglo niti jedno pitanje niti opaska vezana iz izvješće te ga je Predsjenik stavio na 

glasanje.  

Skupštinari su sa 81 glasa za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju financijskog 

izvješća glavne tajnice za 2017. godinu.  

mailto:hts.triatlon@gmail.com


 

 

 

 

HRVATSKI TRIATLON SAVEZ 
CROATIAN TRIATHLON FEDERATION 

 

HRVATSKI TRIATLON SAVEZ – HTS 

Ured/Office: Trg Krešimira Ćosića 11, 10000 Zagreb 

E-Mail: hts.triatlon@gmail.com 

Kontakt/Contact: 00385916469487 

3. Revizija finacijskog plana 2018. (korekcije) 

Ukupne korekcije odnose se na povećanje financijskh sredstava u odnosu na ukupni budžet iz 

redovitih sredstava HOO-a koji se u veljači 2018. povećao za 66 000,00 kuna i s obzirom na velik 

odaziv Vlastiti prihodi za 5000,00 kuna .  

Skupštinari su sa 81 glasa za, 0 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju korekcija 

financijskog plana za 2018. godinu.  

4. Pravilnik o vrednovanju klubova:  

Sukladno odluci Skupštine na zadnoj sjednici 18.11.2017. i uzimajući u obzir prijedloge 

klubova koji su pristigli, UO je na sjednici održanoj 5. siječnja 2018. usuglasio prijedlog izmjena i 

dopuna Pravilnika o vrednovanju klubova. Konstatirano je su usvijene sve točke pravilnika osim 

ukupno tri izmjene koje su navedene u zapisniku Skupštine: 

● da se točka 2.2. dopuni kategorijama "početnika A i početnika B" 

● da se točka 2.3.5. dopuni dodjeljivanjem bodova za osvajanje državnih prvenstava 

● da se dodatno pojasni točka kojom se dodjeljuju bodovi za kategorizirane sportaše u 

slučajuprelaska u klub i u slučaju višegodišnjih kategorizacija (1. i 2. kategorija) 

Temeljem oduke Skupštine, UO je Skupštini predložio izmjene Pravilnika o vrednovanju 

klubova Skupštini HTS-a: 

Točka 2.3.5.: Bodovanje pojedinačnih državnih prvenstava: 

1. Boduje se prvih 8 natjecatelja/ica, bez obzira na broj koji je nastupio u kategorijama: 

apsolutno, U23, U19, U16, Početnici B, Početnici A. 

2. Svaki natjecatelj nosi 5 bodova 

Pojašnjenje točke vrednovanja kategorizacija: 

1. Kategorizacije koje traju više godina (I. i II. kategorija) boduju se svake godine uz potvrdu na 

natjecanju u tekućoj sezoni. Prva kategorija se potvrđuje trećom, a druga kategorija četvrtom, 

sukladno uvjetima regularnog natjecanja koje propisuje HOO (8 sportaša, 5 klubova za DP) 

(sportaš ne mora dobiti rješenje o kategorizaciji nižeg stupnja od HOO-a, ali uvjeti moraju biti 

ispunjeni). 

2. Ostale kategorizacije (III., IV., V., VI. kategorija) su na godišnoj bazi. 
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3. Kategorizacija je individualno ostvarenje sportaša te prilikom prelaska iz kluba u klub, bodovi 

ostvareni temeljem kategorizacije idu novom klubu. 

Skupštinari su sa 80 glasa za, 1 suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju izmjena Pravilnika 

o vrednovanju klubova.  

5. Izbor članova Stegovnog suda 

Dorijan Pavliša istaknuo je da je Stegovni sud Statutom određeno tijelo i prema Uputama NO-a, 

birati nove članove se mora na izbornoj Skupštini, a razrješenje članova koji su dali ostavku može se 

staviti na glasana zvještajnoj Skupštini odnosno na prvoj sljedećoj od davanja ostavke.  Prijedlog GT 

je da se sazove izvanredna izborna Skupština kako se ne bi gubio kontinuitet rada tijela Saveza.  

Skupštinari su sa 81 glasom za, o suzdržanih i 0 protiv donjeli odluku o usvajanju izmjena 

Pravilnika o vrednovanju klubova.  

6. Izvješće o radu HTS-a (predsjednik Dorijan Pavliša) 

Pavliša je predao pismeno izvješće o radu, a osvrnuo se i na rad početkom 2018 te je zamolio 

Skupštinare da razmisle o tome daju li potporu sadašnjem vodstvu i iskreno se osvrnu na početak ve 

sezone i dosadašnji rad. Nakon kratke rasprave, Dorijan Pavliša podnio je ostavku na mjesto 

Predsjednika HTS-a.  

 

Sjednica Skupštine je zaključena u 20:00 sati.  

Ovjerovitelji zapisnika:  

1. Gojko Baković:  

2. Goran Peić-Gavran: 

 

M P   __________________________________________ 

Dorijan Pavliša   

Predsjednik Hrvatskog triatlon saveza 

mailto:hts.triatlon@gmail.com

